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Beantwoording Kamervragen D66 en GroenLinks-PvdA 
over de faillissementen van plasticrecyclers 

 
 
 

 
Aanleiding 
 Kamervragen van de leden Sneller, Bamenga, Rooderkerk (allen D66) en 

Gabriëls (GroenLinks-PvdA) over recente en mogelijk verdere faillissementen 
van plasticrecyclers en Kamervragen van het lid Buijsse (VVD) over het artikel 
‘Minder (gerecycled) plastic geproduceerd, zorgen over duurzaamheid’. 

 Twee keer eerder dit jaar werden vragen gesteld door D66 en PvdD over de 
slechte financiële situatie van plasticrecyclers. Ook bij het Commissiedebat 
Circulaire Economie van 15 februari jongstleden zijn hierover vragen gesteld. 

 
Geadviseerd besluit 
U wordt verzocht akkoord te gaan met het versturen, mede namens uw collega’s 
van Economische Zaken en Klimaat en Groene Groei, van bijgevoegde 
beantwoording van Kamervragen van D66 en GroenLinks-PvdA en van 
Kamervragen van VVD, beide over faillissementen in de plastics recyclingindustrie.  
NB. De beantwoording van de Kamervragen is aangepast naar aanleiding van de 
bespreking in de staf op 11 december.  

 
Kernpunten 
 De plasticrecyclingsector staat onder druk en dit heeft al tot het faillissement 

geleid van een aantal bedrijven. In de pers en de Tweede Kamer bestaat 
veel aandacht voor de slechte financiële situatie van plasticrecyclers als 
gevolg van de lage prijs voor fossiel plastic en het goedkope 
plastic/recyclaat dat van buiten de EU komt. 

 Een aantal Nederlandse plasticrecyclers ging dit jaar failliet, te weten 
Umincorp, TRH recycling, Ecocircle, Ioniqa en recent Vinylrecycling. Healix 
gaf recent aan de recyclingactiviteiten voorlopig stil te leggen in afwachting 
van betere tijden. 

 Voor sommige bedrijven, zoals Vinylrecycling is de situatie complexer dan 
enkel de slechtere markt voor recyclaat, omdat hier ook een meningsverschil 
met de ILT speelt (de zaak ligt bij de rechter). 

 Over de slechte situatie van plasticrecycers hebben voormalig EZK (nu KGG) 
en IenW eerder uitvoerig overlegd met InvestNL, Afvalfonds Verpakkingen en 
partijen uit de sector. De conclusies en het huidige kabinetsbeleid is in juni 
jongstleden naar de Kamer verstuurd en in recente beantwoording van 
Kamervragen herhaald (beantwoording in bijlage). 

 Essentie van het beleid: 
o De recyclaatmarkt moet structureel versterkt worden. Dat is gaande, 

maar kost tijd (jaren). 
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o De mogelijkheden om bedrijven financieel te ondersteunen zijn 
beperkt vanwege o.a. staatssteunbeperkingen. Wel is het mogelijk om 
gedeeltelijk garant te staan voor een krediet (verschaft door derde 
partij). Dit is niet voor alle bedrijven een oplossing. 

o We zetten het ook in Brussel op agenda, maar ook hier gelden 
vergelijkbare beperkingen als in Nederland. 

 De beantwoording van de Kamervragen is ambtelijk afgestemd met collega’s 
van EZ, KGG en BZ. De beantwoording wordt parallel voorgelegd aan de 
bewindspersonen van EZ en KGG. 

 
Informatie die niet openbaargemaakt kan worden 
Niet van toepassing. 
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Volgnummer Naam 

1 02 Beantwoording Kamervragen D66 en GroenLinks-PvdA over 
faillissementen in de plastic recyclingindustrie & beantwoording 
Kamervragen VVD over minder plastic productie 

2 03 Eerdere beantwoording Kamervragen D66 over faillissementen 
in de plastic recyclingindustrie (okt 2024) 

3 04 Bijlage, Kamerbrief plasticrecyclers (juni 2024) 

4 05 Bijlage, eerdere beantwoording Kamervragen D66 en PvdD 
over 
faillissementen in de plastic recyclingindustrie (feb 2024) 

  

 


